
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ a MŠ Konská, ktorá sa uskutočnila dňa 25.06.2020 

o 16:30 hod. v sídle Rady školy – Školská ulica 399/7, 013 13 Konská – Rajecké Teplice 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

2. Informácia o zápise žiakov do 1.ročníka  

3. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom žiakov v 

školskom roku 2020/2021  

4. Informácie o krúžkovej činnosti v školskom roku 2019/2020 

5. Aktuálne problémy školy 

6. Diskusia 

7. Uznesenie 

8. Záver 

K jednotlivým bodom programu zasadnutia: 

K bodu 1: 

Zasadnutie Rady školy viedla predsedníčka Rady školy pri  ZŠ a MŠ Konská pani Ing. arch. 

Kristína Kováčová. Na úvod konštatovala, že: 

- prítomných je 11 členov, 

- za Radu školy 9 členov 

- hostia 2. 

Rady školy a v zmysle prezenčnej listiny zo zasadnutia a štatútu RŠ je schopná platne sa 

uznášať. Zároveň oboznámila prítomných s programom zasadnutia. Následne bol Program 

rady školy odsúhlasený: 

Program: 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

2. Informácia o zápise žiakov do 1.ročníka  

3. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom žiakov v 

školskom roku 2020/2021  

4. Informácie o krúžkovej činnosti v školskom roku 2019/2020 

5. Aktuálne problémy školy 

6. Diskusia 

7. Uznesenie 



8. Záver 

Zapisovateľom bola poverená Ing. Mgr. Henrieta Jachymová, overovateľ Mgr. Monika 

Vysoká. 

K bodu 2: 

V rámci tohto bodu predniesla za základnú školu riaditeľka ZŠ a MŠ Konská pani Mgr. Monika 

Vysoká členom Rady školy a prítomným hosťom Správu o zápise žiakov do 1.ročníka. 

Vzhľadom na predošlú epidemiologickú situáciu spôsobenú s pandémiou Covit19, zápis žiakov 

neprebiehal klasickým spôsobom.  

Celá Správa o zápise žiakov do 1.ročníka je Prílohou tejto Zápisnice a bude zverejnená aj na 

stránke školy. Na vedomie sa pošle aj zriaďovateľovi. 

K bodu 3: 

V rámci tohto bodu informovala pani Mgr. Monika Vysoká členom Rady školy a prítomných 

hostí s personálnym obsadením školy a stavom žiakov v školskom roku 2020/2021. Táto téma  

je v štádiu riešenia a ostáva otvorená. 

K bodu 4: 

V rámci tohto bodu informovala pani Mgr. Monika Vysoká členom Rady školy a prítomných 

hostí s informáciami o krúžkovej činnosti v školskom roku 2019/2020.  

Informácie o využití vzdelávacích poukazov a ich finančné využitie budú v Správe o rozpočte 

za školský rok 2019/2020 a tá bude prednesená na zasadnutí ŠR na budúci školský rok. 

Vzhľadom na opatrenia s korona krízou bola časť finančných prostriedkov použitá na 

zakúpenie prostriedkov potrebných k fungovaniu prevádzky školy t.j. na dezinfekčné 

prostriedky. 

K bodu 5 a 6: 

V rámci tohto bodu predniesla za základnú školu riaditeľka ZŠ a MŠ Konská pani Mgr. Monika 

Vysoká členom Rady školy a prítomným hosťom aktuálne problémy školy spojené 

s mimoriadnou situáciou spojenou s opatreniami na riešenie pandémie Covit19.  

Informovala o uzavretí ZŠ a MŠ v období od 13.3.do 31.05.2020, o výučbe v domácom 

prostredí  a následnou zmenou organizácie vzdelávacieho procesu pri nástupe od uvoľnení 

opatrení od 1.6.2020. 

Informovala prítomných s prácami na pôde školy počas korona krízy: 

- Zvýšenie bezpečnosti dopravného ihriska, 

- Vypracovanie projektov na vybavenie učební, 

- Dotácie na nové učebnice, 

- Príspevky na školu v prírode boli vrátené rodičom a na ZRPŠ, 

- Správanie sa rodičov a detí v priestore areálu školy, 

- Prerokovanie o zvýšení poplatkov za ŠKD a zvýšenie dotácie na stravu pre žiakov školy, 



- Rozhodnutie o postupe prijatia žiakov do ŠKD, 

- napriek mimoriadnej situácii boli poskytnuté škole zo strany rodičov 2% z dane, za čo im 

patrí poďakovanie. 

K bodu 7: 

Uznesenie: 

 Bod č.2 

Rada školy berie na vedomie Informáciu o zápise žiakov do 1.ročníka.   

 Bod č.4 

Rada školy berie na vedomie 

- Informáciami o krúžkovej činnosti v školskom roku 2019/2020. Informácie budú 

kompletne v Správe o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2019/2020. 

 Bod č.5 a 6 

Rada školy berie na vedomie  

- Informácie o problémoch školy.  

- Kompletné informácie o riešení situácie spojenej s opatreniami Covid-19 budú 

v informačnej správe o mimoriadnej situácií počas korona krízy, ktorá je nahliadnutiu 

u pani riaditeľky Mgr. Moniky Vysokej. 

Rada školy  ukladá riaditeľke pani. Mgr. Monike Vysokej, aby pripravila Dôvodovú správu 

o zvýšení poplatkov na ŠKD a  tá sa následne predloží na schválenie obecnému zastupiteľstvu. 

Radou školy bol schválený postup o prijatí žiakov do ŠKD – mladšie deti majú prednostné 

právo prijatia. 

Hlasovanie: 

Za: 9 členov RŠ    Zdržal sa: 0    Proti: 0 

Zapísala:     

Ing. Mgr. Henrieta Jachymová ................................................  

Predseda Rady školy:    

Ing. Arch. Kristína Kováčová ................................................  

Riaditeľka ZŠ s MŠ Konská:   

Mgr. Monika Vysoká   .............................................  

Starostka obce Konská :   

Ing. Janka Stupňanová  ..............................................  

 

V Konskej, dňa 25.06.2020 


